
Zápis z 13 jednání výboru atletického klubu ATLETIK RUDNÁ 

Den konání: 15.9.2015 
Místo konání: učebna ZŠ Rudná 
Přítomni: p.Donchev, p.Pavlíček, p.Živný, p.Kasal,pí Vodičková a pí Příhonská 
Zahájení: 18,30hod. 
Program: 

1. Informace o zápisu do nového šk.r. v AK Atletik Rudná 
- Stále probíhá přihlašování do jednotlivých oddílů, v současnosti je přihlášeno 147 dětí a 

to: tr.Pavlíček 75dětí, tr.Donchev 37 dětí a tr.Živný 35 dětí 
 

2. Informace o účetnictví a stavu účtu 
- Stav účtu k dnešnímu dni je 81.895,- Kč 
- Evidence plateb, s ní související přepl. a nedoplatky bude upřesněna až po ukončení 

přihlášek a uplynutí termínu (15.102015) zaplacení členského příspěvku. 
 

3.  Organizační otázky  
- P.Kasal nabídl možnost částečného pronájmu buňky, společně se ZŠ,  která by sloužila 

jako sklad a event. jako provozní místo v době konání závodů. Upřesnění podmínek bude 
ještě projednáno. 

- P.Donchev osloví dodavatele, firmu AZ sport, kvůli plánované dodávce doskočiště. 
P.Kasal vyjádřil předběžný souhlas. 

- P.Živný informoval o možnosti pronájmu tělocvičny v Sokolovně Nučice – zjistí 
podrobnosti, hlavně stav povrchu, časové a finanční podmínky 

- Podle bodu 6 zápisu z 12.jednání výboru bylo navrženo a všemi přítomnými 
odsouhlaseno zvýšení hodinové sazby pro trenéry M.Doncheva a M.Pavlíčka na 280,- 
a pro J.Živného a A.Jordákovou na 250,-Kč/hod. 

- P.Kasal připomenul možnost získání grantu od Středočeského kraje jak na sportovní 
činnost, tak např. na pořádání závodů. Bude opakovaně podána žádost o grant město 
Rudná a dále Nučice. Zajistí p.Donchev, p.Živný 

- Byla vedena diskuze o výši příspěvků pro nové členy klubu, kteří nejsou přihlášenými 
atlety ani trenéry. Pí Vodičková navrhla, aby byly nejdříve zpracovány podmínky, ze 
kterých by vyplývala práva a povinnosti takovýchto členů klubu. Bude předmětem 
dalšího jednání. 

- P.Živný připomenul naléhavou potřebu dalšího trenéra pro klub v Nučicích, zajistí inzerci 
jak v místních tištěných médiích, tak na příslušných webových stránkách organizací. 

- P.Živný spolu s p.Donchevem informovali o úmyslu vytvořit pro nadcházející období 
soutěží družstvo mladších žáků a družstvo dorostenců 
 

4. Schválení propozic a propagace závodu „Atletický start školního roku“ dne 30.9.2015 
- Předložená propozice byla schválena.   

 
 

Schůze byla ukončena ve 20,15hod. 
Zapsala: Kristýna Příhonská 

 


